

Date: March 4th, 2026

التاريخ: 4 مارس 2026

Circular No:55/ AY 2025-26

Subject: Update on Distance Learning – Thursday, March 5 & Friday, March 6, 2026

Dear Parents and Guardians,

Further to the ongoing distance learning arrangements, please be informed that **online classes will continue tomorrow, Thursday, March 5, 2026**, as per the Ramadan timetable.

For **Friday, March 6, 2026**, due to the shortened school day and Friday prayers, teachers will **not conduct live online lessons**. Instead, teachers will post **learning activities, tasks, and short quizzes on Google Classroom** for students to complete.

Please note the following:

Students are required to complete the assigned **tasks, activities, or short quizzes** posted on Google Classroom.

Submission of these tasks will be used to track and record student attendance in the ADEK eSIS system.

All students must adhere to **ADEK regulations regarding distance learning** and complete their work within the given time.

Please also note that **no examinations will take place during this online learning period**. The school will continue to monitor official updates, and **parents will be informed promptly of any further decisions regarding examinations or school operations in line with ADEK and government guidance**.

We kindly request parents to support their children in completing the assigned work on time.

Please continue to **follow the official government instructions and safety guidelines**, and we wish safety and well-being for all our families.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

استكمالاً لإجراءات التعلم عن بُعد المطبقة حالياً، نود إحاطتكم علماً بأن الحصة الدراسية الإلكترونية ستستمر يوم غدٍ الخميس الموافق 5 مارس 2026 وفق جدول رمضان الدراسي المعتمد.

أما يوم الجمعة الموافق 6 مارس 2026، ونظراً لقصر اليوم الدراسي وصلاة الجمعة، فلن يقوم المعلمون بعقد حصص مباشرة عبر الإنترنت. وبدلاً من ذلك، سيقوم المعلمون بنشر أنشطة تعليمية ومهام واختبارات قصيرة عبر منصة جوجل كلاس روم ليقوم الطلبة بإكمالها. يرجى ملاحظة ما يلي:

• يُطلب من الطلبة إكمال المهام والأنشطة أو الاختبارات القصيرة التي سيتم نشرها على منصة جوجل كلاس روم.
• سيتم استخدام تسليم هذه المهام لتتبع وتسجيل حضور الطلبة في نظام دائرة التعليم والمعرفة (eSIS)
• يجب على جميع الطلبة الالتزام بتعليمات دائرة التعليم والمعرفة الخاصة بالتعلم عن بُعد وإتمام المهام المطلوبة ضمن الوقت المحدد. كما نود الإشارة إلى أنه لن تُعقد أي اختبارات خلال فترة التعلم عن بُعد. وستواصل المدرسة متابعة المستجدات الرسمية، وسيتم إبلاغ أولياء الأمور بأي قرارات لاحقة تتعلق بالاختبارات أو بآلية عمل المدرسة، وذلك بما يتماشى مع توجيهات دائرة التعليم والمعرفة والجهات الحكومية المختصة.

نرجو من أولياء الأمور الكرام دعم أبنائهم ومتابعتهم لضمان إتمام المهام المطلوبة في الوقت المحدد.

كما نهيىب بالجميع الالتزام بالتعليمات والإرشادات الصادرة عن الجهات الحكومية حفاظاً على سلامة الجميع.

نسأل الله السلامة والأمان لجميع أسرنا الكريمة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

